



8. februar 2013

**Studienævnet for Industri og Global Forretningsudvikling**  
**STUDIENÆVNSMØDE den 6. februar 2013 (01-2013), kl. 13.00 – 15.30**

**Tilstede:**

Anders Steen Mortensen, Johannes Hansen, Dmitrij Slepnirov, Daniel Callac Nielsen, Torben Ole Andersen, Stig Taps, Jens Christian Rauhe, Thomas Ditlev Brunø, Jens H. Andreasen, Lone Sønderby-Egebak

**Referent:** Lone Sønderby-Egebak

**Dagsorden**

**(Vi er beslutningsdygtige)**

**1. O. Meddelelser**

- Lone Sønderby-Egebak er ny vikar i stedet for Kristian, indtil Lea kommer tilbage fra barsel ultimo maj.
- Plagiat i København. Et projekt med 3 deltagere. Én er indstillet til rektor til bortvisning i 6 mdr.
- OMO eksamen. Studerende bliver tilbudt om-eksamen. Vejleder sagde nej til hjælpemidler, men til selve eksamenen medbragte nogle studerende hjælpemidler, uden der blev grebet ind af tilsynet. De studerende må selv vælge hvilken karakter de vil beholde.

**2. B. Godkendelse af referat.**

Referatet godkendt.

Lone sender mødeindkaldelser ud i outlook

**3. B. Valg af næstformand**

Johannes Hansen blev valgt.

Det blev diskuteret, at MP er underrepræsenteret. Der udpeges en observatør fra MP.

**4. D./B. Studieordninger**

På VT, DNS og EMSD8 skrives artikel som en del af projektet.

Entrepreneural Engineering: De studerende har som mulighed, at arbejde på at få sin egen virksomhed. Der er et par formelle småfejl i studieordningen, -vi forventer, at fakultetskontoret skal selv fange dem.

Nævnet drøftede hvorledes revideringen af studieordningerne på de enkelte uddannelser skred frem.

OIM overvejer at lave en form for blue book

GBE skylder. Thomas hjælper/overtager arbejdet fra Jens

MP samme situation. Ingen løsning er fundet endnu.

#### **5. B./D. Funktionsbeskrivelser for koordinatører mm.**

Nuværende : M-tech 12.5 og SES 12,5 oveni gammel norm med 25 timer

Omfatter ikke andre institutter end M-tech.

På akkord med uddannelsesaftaler, Forhåndsmerit mm.

Ok til 40 timer + akkord (alt efter hvad akkorden er, Diverse ad hoc opgaver skal skrives på)

Andre tiltag:

- Evt. skilt på døren med mødetid
- Forsøg med at registrerer timer dette semester som koordinator
- En beskrivelse af hvad der skal være i semesterbeskrivelse.
- Vejleder skal stå for problemformulering osv.
- Udarbejdelse af semesterplaner godkendes af koordinator.

Tid og eksamensform kunne tages op af studienævn. Prøver at udtænke en plan

Mål at lave en temadag. Tages op på næste møde.

#### **6. B./D. Inhabiliteringsregler for censorer, hemmeligholdelse af projekter mm.**

Det blev diskuteret om virksomheder skal bestemme hvem der er censorer. -det skal de ikke, men hvis de modsætter sig en censors medvirken har vi ikke anden mulighed end at skifte censor.

Hemmelige projekter kan ikke tillades pga. de skærpede regler om plagieringskontrol og upload.

Skriftlig henvendelse fra studienævn om hvem der har adgang, og hvem der har ansvar for at hemmeligholde projekterne. Jens Chr. Rauhe prøver at skrive (igen).

#### **7. D. Gruppeeksamen på m-sn**

Information med Hans Hyttel afholdt i december

Johannes – positive tilbagemeldinger om gruppeeksamen.

**8. B./D. Forslag til kommende punkter.**

- Artikelskrivning
- Indgår projektet i eksamenskarakteren?
- Forsøg med at registrerer timer dette semester som koordinator
- Temadag

**9. D. Eventuelt**

- Billeder af nyvalgte studentermedlemmer sendes til Lone Sønderby-Egebak ([lse@tech.aau.dk](mailto:lse@tech.aau.dk))